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Referat af bestyrelsesmøde DH Allerød den 19. september 2019, klokken 18:00 hos 

Finn Petersen Ærtestensvej 21, 3540 Lynge 

 
Deltagere 

 

Jette Winge Høier, Parkinsonforeningen 

Ole Kræmmer, Parkinsonforeningen 

Anker Herum, Dansk handicap Forbund 

Carsten Hussing, Høreforeningen 

Finn Petersen, Spastikerforeningen 

 

1. Valg af referent 
 

Finn påtog sig opgaven (sammen med Carsten) 

 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 8. august 2019 
 

Referatet blev godkendt 

 

3. Orientering fra formanden 
 

Finn orienterede i henhold til dagsordenen om kommunens budget for 2020-2023. 

Budgettet er endnu ikke vedtaget og vi har på handicapområdet endnu engang 

undgået de store og kritiske besparelser. Budgettet som er at finde på kommunens 

hjemmeside, indeholder ikke de ekstra milliarder som regeringen har lovet at 

bevilge på handicap og ældre området fra 2020. Vedrørende serviceniveauet i 

Allerød kommune så må vi konstatere at det generelt ligger i top i henhold til VIVE’s 

nøgletal. Disse er også at finde på kommunens hjemmeside. 

 

4. Orientering fra medlemmerne 
 

Carsten H. orienterede om at fra mandag den 23. september træder lovgivningen i 

kraft omkring at alle (offentlige) hjemmesider skal være tilgængelig for ALLE! 

 

Carsten orienterede også om tilgængelighedskampagne iværksat af 

Høreforeningen til TV og WEB TV omkring: 

• Tekster 

• Synstolkning 

• Tegnsprogstolkning 

• M.m. 

 Carsten håber at denne via diverse netværk vil få succes blandt alle anvendere. 
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Ole gav en kort opsummering omkring Parkinsons foreningens deltagelse i Allerød 

på X- og tværs. De havde fået en uheldig stand placering lige overfor ”Line 

Danserne” der hele dagen spillede højt musik og dermed ”ødelagde” det en del for 

alle andre. 

 

5. Økonomi 
 
Økonomien er uændret, bortset fra fradrag af månedlige gebyrer. Finn arbejder 

fortsat på muligheden for at flytte til en ny bank uden omkostninger for at have en 
foreningskonto. 

 
6. Forslag til kommende aktiviteter. 

 

Vi arbejder fortsat hen imod en større aktivitet, nu i efteråret. Aktiviteten vil nu blive 

suppleret med budgetforhandlingerne og resultatet af samme. 

 

7. Kommende punkter til Handicaprådet 
 

Der var ingen punkter. 

8. Næste møde(r) 
 

Vi aftalte at mødes igen den 14. november kl. 19:00 hos Finn Petersen, 

Ærtestensvej 21, Lynge. 

 

9. Eventuelt 
 

 

Allerød den 22. september 2019 

 

Carsten Hussing/Finn Petersen 


